
      

ДО КМЕТA НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ШУМЕН 

 

ПИТАНЕ 

От Веселин Пенчев - общински съветник от групата „КАУЗА ШУМЕН“ 

ОТНОСНО: ОБЩИНСКА КОМИСИЯ ПО БЕЗОПАСНОСТ НА ДВИЖЕНИЕТО 

Уважаеми г-н Христов, 

На сесия на общински съвет – Шумен през м. януари 2024г. отправих пред Вас питане 

за работата на Общинска комисия по безопасност на движението, действаща съгласно чл. 

167в, ал. 2 от Закона за движение по пътищата (ЗДвП). Въпросите ми бяха свързани основно 

със състава и прозрачността на комисията. В писмения отговор и в устните допълнения към 

същия ми отговорихте, че поемате ангажимент за въвеждане на прозрачност в тази комисия, 

в т.ч. че ще бъде обявен публично графика на заседанията на тази комисия за настоящата 

година. Също така ми отговорихте, че комисията ще разгледа конкретни предложения на 

групата на „Кауза Шумен“, които сме отправили до Вас и до комисията.  

На сесията през месец март 2024г. поставих пред вас въпроси относно комисията като 

сред тези въпроси бе и следния:  

„Разгледани ли са предложенията на „Кауза Шумен“, депозирани до Вас и до Общинската 

комисия по безопасност на движението с докладна записка рег. индекс № 93-00-3156 от 

12.12.2023г.? Ако не са предстои ли да бъдат разгледани и ако да на кое заседание? /моля 

посочете ден и час на заседанието/“ 

 Тогава отговор получих от арх. Симеонов, тогава зам.-кмет на община Шумен, че 

предложенията ще бъдат разгледани на заседание на комисията по безопасност на 

движението. В последствие бях информиран от общинския служител Владимир Събев, че 

тези предложения са предоставени към проектантните по възложения за изготвяне Генерален 

план за организацията на движението, но така и не получихме информация дали те са 

одобрени и включени в генералния план или не.  

 Сега когато сме в края на година, аз все още нямам информация за това каква е съдбата 

на предложенията, депозирани на 12.12.2023г. от групата на Кауза Шумен. По-лошото е, че 

ГОДИНА по-късно не сме видели нито едно от тези предложения да се е реализирало.  

 В тази връзка моля да ми отговорите на следните ВЪПРОСИ: 

1. Разгледани ни ли са предложенията на „Кауза Шумен“ от комисията за 

безопасност по движението, респективно одобрени ли са или отхвърлени и ако са 



отхвърлени с какви мотиви? Моля отговора да бъде за всяко едно от предложенията 

поотделно.  

2. В случай, че са налице одобрени предложения в какъв срок същите ще бъдат 

въведени? 

3. В случай, че не са разгледани от комисията каква е причината за това? 

4. Какво е вашето отношение към тези предложения и ще се ангажирате ли лично Вие 

с въвеждането на някои от тези идеи за подобряване на пътната безопасност, ако 

да с кои от тях и в какви срокове.  

 

Моля на основание Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация град Шумен да ми 

предоставите писмен отговор. 

 

        

С Уважение: ...............................    

/Веселин Пенчев – общински съветник от „КАУЗА ШУМЕН“/  


